
2022-03-16

Närvarande    Mikael Rännar, Ordförande

Majlis Israelsson, Ledamot

Kjell Karp, Ledamot/Vice Ordförande

Magnus Sandberg, Ledamot

Anna-Lena Olsson, Ledamot

Gun-Inger Renkonen, Suppleant

Ordförande Mikael Rännar

Sekreterare Magnus Sandberg



Protokoll 4/2022

Rubrik Ärendebeskrivning/Beslut Ansvarig

1. Mötets öppnande Ordförande Mikael öppnade mötet.

2. Val av Ordförande 
    för mötet

Mötet valde Mikael till Ordförande.

3. Val av Sekreterare
    för mötet

Mötet valde Magnus till Sekreterare.

4. Val av Justerare för
    mötet

Mötet valde Magnus och Mikael till 
Justerare.

Magnus och Mikael

5. Godkännande av  
    dagordning

Dagordningen godkändes.

6. Föregående 
    protokoll

Protokoll 3/2022 godkändes och 
lades till handlingarna.

7. Ekonomi a) Ekonomisk lägesrapport.
Kassör Majlis berättade att det finns 
59.384 kr. på banken och lite drygt 
2.000 kr. i handkassan.

b) Medlems- och licensantalet.
Kassör Majlis berättade att klubben 
har 27 medlemmar och 25 personer 
har löst licens för 2022. 

 

8. Meddelanden a) Resumé Distriktsmötet 
    2022-03-12.
- Mötet var digitalt.
- Klubbens representanter var 
  Mikael och Magnus
- Höjning av årsavgiften till 1500 kr.
- Mötet gav mandat till styrelsen 
  att inför SBF´s Årsmöte rösta 
  enligt styrelsens föreslagna beslut.

9. Tävlingar a) Umeveteranen 26-27/3.
- Shubha är tävlingsledare.
- Staffan K är domare på lördagen 
  och Mikael på söndagen.
- Curt ställer i ordning banorna på 
  fredagen.

Shubha
Staffan K och Mikael

Curt



- Inga-Lill gör luncherna på lördagen 
  och Inger på söndagen.
- Majlis gör inköp avseende allt 
  utöver luncherna.
- Magnus fixar medaljerna.
- Det mesta av bemanningen i köket 
  är klart.

b) SM 2022.
En ny klass kommer att spelas i år 
och det är V75.

Inga-Lill och Inger

Majlis

Magnus

10. Medlemsmötet a) Datum.
Onsdag den 6/4.

b) Punkter att ta upp.
- Staffan K och Mikael skall 
  berätta om olika funktioner i 
  klubben och hela klubbens 
  verksamhet.
- Träningstider framöver.
- Ungdomsverksamheten i NSBF.

Utöver dessa punkter kommer fler att
tillkomma.

Klubben bjuder på fika.

11. Ta hand om nya 
      medlemmar.

a) Skall vi sätta ihop ett 
välkomstpaket?
Vi skall fundera på formerna för 
detta. Vi var eniga om att det är 
viktigt att nya medlemmar känner sig
välkomna och att det blir en bra start 
i klubben.

Sen tidigare så finns det ett 
Introduktionshäfte som Mats L satt 
ihop.

12. Övriga frågor Ingen hade något att ta upp.

13. Nästa möte Inget nytt datum bestämdes då 
Magnus inte har ett klart schema. När
det är klart bestäms datumet.



14. Mötets avslutande Ordförande Mikael avslutade mötet.

        

      ____________________________                   _____________________________ 
              Mikael Rännar, Ordförande                             Magnus Sandberg, Sekreterare
                                 


